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Spørsmål til spørjetimen (KF-150)
Referansenummer: MAS3YW

Registrert dato: 21.09.2015 20:39:23

Innleiing
Før dei ordinære kommunestyremøta er det sett av 30 minutt til offentleg spørjetime. Alle personar som er busett i kommunen kan stille
spørsmål til kommunestyret om kommunale forhold.

Feltgruppe 1
Fødselsdato

28.07.1969 [dd.mm.åååå]
Førenamn

Marlen
Etternamn

Rikstad
Adresse

hålandsvegen 61
Postnummer

5936
Poststad

MANGER
Telefon

41250541
Mobil

41250541
E-post

mriksta@online.no

Spørsmålet
Spørsmål er stilt på vegner av
T Meg sjølv
Kva for spørsmål ønskjer du å stille til kommunestyret/ordføraren

Trygg skuleveg i kommunen. Eg har dei siste vekene lest på nettet og i aviser om trafikksikre vegar i kommunen.
Les der at ei trafikksikringsgruppe i kommunen har gjeve særavtaler om fri skuleskyss ved skulane i kommunen,
men ingen har denne avtalen ved Hordabø skule.  Det er heilt forståeleg at det er mykje tungtrafikk fra Manger og
nordover, men dei passere også skuleborna til Hordabø skule. At 2 til 4 klasse fra Vågenes ikkje skal få dekka
skyss gr farleg skuleveg, synest eg er rart. Med 80 sone heilt til Marøy kryss, stor trafikk, smal og svingete veg, og
nesten ikkje lys, synest eg at denne vegstrekninga er ei av dei  farlegaste i kommunen. Det er også dårleg
skuleveg frå Hordabø skule og nordover, ned Kvednebrekka, og mot Rikstad, Sylta og Villanger. Kven kan sitte å
gjere forskjell på våre barn og barnebarn, når det gjeld kven skal få dekka og ikkje? Håper dette vert tatt opp og
vurdert snarast. Mvh Marlen Rikstad.


